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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
In het evenementenbeleid van 2023 worden eisen gesteld aan duurzaamheid en circulariteit. Hoe 
wordt gemeten of hieraan wordt voldaan? 
 
Antwoord 1: 
Als gemeente nemen wij ten aanzien van duurzaamheid en circulariteit een faciliterende en 
stimulerende rol. Samen met de organisatoren werken we stapsgewijs aan het steeds verder 
verduurzamen van evenementen op deze thema’s. We delen informatie en kennis om 
bewustwording op gang te brengen. We wijzen daarbij op de verantwoordelijkheid van de organisator 
zelf en daar waar het gaat om landelijke regelingen is het niet aan de gemeente om te controleren of 
te meten. Een goed voorbeeld van de samenwerking en het nemen van de verantwoordelijkheid als 
organisator is de hardcup tijdens de carnaval.  
 
Vraag 2: 
Zijn er metingen en/of meetmodellen bij de gemeente Maastricht in gebruik om de mate van 
duurzaamheid van evenementen vast te stellen? 
 
Antwoord 2: 
Zie antwoord 1 
 
Vraag 3: 
Is het college voornemens, de duurzaamheid van evenementen te gaan monitoren, zoals de TU/e dit 
doet? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 3: 
In de basis zijn we niet voornemens om te monitoren. Wel delen we informatie en kennis om 
bewustwording op gang te brengen. Zie ook antwoord 1 
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Vraag 4: 
Het evenementenbeleid wil duurzaamheid en circulariteit bevorderen: “Als gemeente nemen wij 
hierin een faciliterende en stimulerende rol om stapsgewijs samen met de organisatoren te werken 
aan het steeds verder verduurzamen van evenementen op deze thema’s. We zeften in op 
bewustwording, kennisdeling, stellen een aanjaagbudget ter beschikking en treffen waar mogelijk 
maatregelen op de veel gebruikte evenementenlocafies.”. Ziet u mogelijkheden om met 
bovengenoemde tools, zoals de TU/e die gebruikt, verdere verduurzaming van evenementen te 
stimuleren en te verbeteren? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 4: 
We zien zeker een mogelijkheid om duurzaamheid en circulariteit te bevorderen door, zoals u 
aanhaalt in uw vraag, als gemeente te faciliteren en te stimuleren, samen met organistoren, op deze 
duurzame thema’s. Organisatoren wijzen op de door u genoemde tools, zoals TU/e kan daar een 
mooi voorbeeld van zijn.  
 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Vastgoed, Duurzaamheid en Hospitality 
 
 


